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Informacje o Przedszkolu Integracyjnym nr 8 

w Warszawie w języku łatwym do czytania – ETR 

(EASY TO READ) 

Czym zajmuje się Przedszkole Integracyjne nr 8 

w Warszawie? 

Przedszkole Integracyjne nr 8 

w Warszawie zapewnia opiekę 

i edukację wszystkim dzieciom w wieku 

od 3 do 6 lat. Dzieci z problemami 

ze wzrokiem, takimi jak zez 

i niedowidzenie jednooczne, otrzymują 

specjalistyczną pomoc. Jeśli są wolne 

miejsca, przedszkole przyjmuje także dzieci z orzeczeniem o potrzebie 

kształcenia specjalnego. 

Co oferuje Przedszkole Integracyjne nr 8 w Warszawie? 

 Pomoc dla dzieci z problemami ze wzrokiem, na przykład z zezem 

i niedowidzeniem; 

 Ćwiczenia wzroku; 

 Opiekę specjalistów: psychologa, logopedy, terapeuty integracji 

sensorycznej i pedagoga specjalnego; 

 Zajęcia sportowe, rytmiczne i terapeutyczne w sali gimnastycznej; 
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 Bezpłatne zajęcia: rytmika, język angielski i gimnastyka 

z elementami integracji sensorycznej; 

 Smaczne posiłki gotowane na miejscu w przedszkolnej kuchni. 

Jak skontaktować się z Przedszkolem Integracyjnym nr 8 

w Warszawie? 

 Napisz list i wyślij na adres:  

Przedszkole Integracyjne nr 8  

ul. Karmelicka 3b  

00-149 Warszawa 

 Napisz e-mail i wyślij na adres:  

kontakt.p8@eduwarszawa.pl 

 Zadzwoń pod numer telefonu: 22 831 01 21 

 Przyjdź do przedszkola:  

o Przedszkole jest otwarte od poniedziałku do piątku 

w godzinach od 7:00 do 17:30.  

o Zadzwoń wcześniej, aby umówić się na spotkanie. 

Kadra Przedszkola Integracyjnego nr 8 w Warszawie 

 Dyrektor przedszkola: Izabella Jezierska-Gwóźdź;  

 Nauczyciele wychowania przedszkolnego; 

 Nauczyciel języka angielskiego; 

 Nauczyciel rytmiki; 

 Ortoptystka; 

 Zespół specjalistów:  

mailto:kontakt.p8@eduwarszawa.pl
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o Psycholog, 

o Logopeda, 

o Terapeuta integracji sensorycznej, 

o Pedagog specjalny; 

 Inni pracownicy, którzy pomagają dzieciom każdego dnia.  

Gdzie znajdziesz więcej informacji o Przedszkolu 

Integracyjnym nr 8 w Warszawie? 

 Strona internetowa: https://p8w-wa.wikom.pl/ – znajdziesz tu 

informacje o działalności przedszkola i aktualności. 

 Strona Biuletynu Informacji Publicznej (BIP):  

https://p8w-wa.bip.wikom.pl/ – znajdziesz tu dokumenty formalne 

przedszkola. 

https://p8w-wa.wikom.pl/
https://p8w-wa.bip.wikom.pl/

